
NEW STUDENT
TUITION FEE INFORMATION

新生各项费用的缴纳政策

就读保证金
DEPOSIT

2,500

20,000

 三岁班或四岁班（全日课程） 

本表中报价为人民币，单位元。

The Deposit is a one-time, **refundable, non-interest bearing security deposit required to be paid 
to the school, and shall be held by the school for the duration of the student's enrollment.

Payment of the Deposit will not, in and of itself, guarantee a school placement; all other admission 
and school requirements must be met.

Please refer to the full version of the 25/26 Fee Schedule and Refund policy document for more 
details regarding the Deposit.
请参阅25/26学费及退费政策完整版文件，以了解更多关于保证金的详情。

保证金为一次性、可退还、无息的保证金，学生在校就读期间由学校代管。

仅支付保证金并不能保证学生录取；学生应该满足所有学校招生的条件以及要求。

�

*

   Surcharges may apply for applicants who consequently decide not to start school as scheduled.

如学生未能如期入学，学校将收取取消入学通知金。
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95,600 239,000K3/K4-Kindergarten (Full Day)

 两岁班（半日课程） 
K2-Kindergarten (Half Day)

 两岁班（全日课程） 
K2-Kindergarten (Full Day)

114,800 172,200 287,000

118,000 177,000 295,000

All fees are quoted in RMB.

2025-2026
ADMISSIONS 新生

Upper Secondary lGCSE-Years 10 & 11
高中部IGCSE 课程 - 十年级/十一年级

Upper Secondary HK DSE-Years 10 & 11
高中部HK DSK课程 - 十年级/十一年级

Upper Secondary IB-Years 12 & 13
高中部IB课程 - 十二年级/十三年级

Lower Secondary-Years 7, 8 & 9
初中部 - 七年级/八年级/九年级

APPLICATION FEE
(non-refundable)
入学申请费(不可退)

TUITION FEES / 学费

ECE YEAR LEVELS
幼教部年级

Semester 1
Payment
第一个学期

Semester 2
Payment
第二个学期

Annual
Payment
全年学费

Semester 1
Payment
第一个学期

Semester 2
Payment
第二个学期

Annual
Payment
全年学费

Semester 1
Payment
第一个学期

Semester 2
Payment
第二个学期

Annual
Payment
全年学费

PRIMARY YEAR LEVELS
小学部年级

Years 1 & 2
一年级/二年级

Years 3, 4, 5 & 6
三年级/四年级/五年级/六年级

SECONDARY YEAR LEVELS
中学部年级

Contact us 联系我们
Honglingjin Park, 5 Houbalizhuang, Chaoyang District, Beijing 100025, P.R.C

北京市朝阳区后八里庄5号红领中公园100025号
Tel: +86 10 8585 1836 Email: enquiry.YClSBJ@ycis.com

HKDSE Founding Student Tuition Discount
HKDSE 创建生学费优惠政策
Students enrolled in the 2025-2026 HKDSE program will enjoy the Founding Student Tuition Discount of
approximately 33%.
2025-2026学年就读HKDSE的学生将享受创建生学费优惠，折扣率约33%。



 

 

15%

25%

NEW STUDENT
TUITION FEE INFORMATION

新生各项费用的缴纳政策 �

The Sibling Discount is applied to Tuition Fees only, and is applicable to siblings in 
lower year levels. 
此折扣仅适用于同一家庭同时在本校就读中较低年级子女的学费。 

本文件仅为北京耀中《25/26学年学费计划和退款政策》的简化版。如需了解更多详细信息,
请参阅学校网站www.ycis-bj.com上公布的《25/26学年学费计划和退款政策》。

This document is the shortened version of the 25/26 YClS Beijing Fee Schedule and Refund Policy. For more details, please refer to 
the 25/26 Fee Schedule and Refund Policy available on our school website, www.ycis-bj.com 

School Uniforms / 校服

2025-2026
ADMISSIONS 新生

EARLY ANNUAL PAYMENT DISCOUNT / 早鸟年度付款折扣
Applicants may enjoy a three percent (3%) discount on Annual Tuition Fees only (excluding any additional fees) when making the payment within 10 working

days of the offer date. The date of receipt is determined by the date our bank acknowledges the receipt of funds.

申请人在收到学费账单后的10个工作日内完成全年学费付款，可享受3%的早鸟缴费折扣(不包含任何额外费用)。收款日期以银行确认到账时间为准。

Siblings / 多子女

2nd Child
第二个子女

3rd or Subsequent Child
第三个及以上子女

Discount Percentage / 折扣比例

2025-2026 School Bus Fees / 校车费 Co-Curricular Activities 联课活动

校车服务为自愿选择项目。如有需要，请通过入学
申请中的校车申请部分进行申请。在收到申请后，
校务部校车服务主管会根据既定校车路线、时间和
乘坐率等情况进行安排，与申请家庭一对一沟通跟
进。

2025-2026学年校车费、校车服务手册和政策等相
关文件将稍后以邮件形式单独发出。

The School Bus Service is optional 
and can be applied via the online 
application \ bus service application 
if necessary. Applications will be 
followed up by the Bus Coordinator, 
who will arrange the service in 
accordance with the specified 
routes, schedules, and space 
occupancy, and will communicate 
with each family individually.

Detailed information regarding the 
School Bus Fees, the Bus Service 
Handbook, and the related policies 
for the 2025-2026 academic year 
will be provided in a separate email 
at a later date.

Co-Curricular Activities(CCA) are 
available for students in K3 and 
above. An additional charge may 
apply to some vendor provided 
CCAs. Detailed information 
regarding the CCAs will be sent 
out by School Office.

幼教部三岁及以上的学生均可以根据喜好报名参加课后联课活动。具体信息请参阅教务
部在学年中发出的联课活动通知，其中部分由外部机构提供的联课活动属于额外收费项
目。

School Lunch Fees / 午餐费

Lunch fees are not included in 
tuition fees and can be topped up 
directly through the Sodexo App 
to the school cafeteria operating 
service company.

All students are required to wear 
the school uniform. Uniform 
requirements differ by season, 
and students should adhere to 
course requirements. Uniforms 
can be purchased via the uniform 
website based on actual 
needs.The School Uniform Guide, 
2025-2026 Uniform Order List 
and 2025-2026 Uniform Order 
Manual will be shared in a separate 
email at a later date.

午餐费需要单独支付, 家长可以通过索迪斯（学校餐厅运营服务商）的手机小程序进行
餐费充值和查阅等。 学校要求所有学生根据不同课程安排的要求穿着校服到校。请家长通过校服线上订购平

台提前按需购买校服。《校服指南》、《2025-2026学年校服订购列表》和《2025-2026
校服订购手册》将以邮件形式单独发出。

SIBLING DISCOUNT / 多子女就读优惠



 
北京耀中国际学校

531013704018

 

UNIT 901-904,9/F FORTUNE FINANCIAL CENTER, 5 DONG SAN HUAN MID ROAD
CHAOYANG DISTRICT, BEIJING, CHINA 北京市朝阳区东三环中路5号财富金融中心层901-904  

请注意：美元或其他币种兑换人民币的汇率依据汇款当日中国国家外汇管理局发布的汇率计算。请在汇款前与学校财务部确认实时汇率。

。

现金支付（只限人民币） 在线支付

支付方式

YEW CHUNG INTL SCHOOL OF BEIJING

530300813055

如需更多帮助，请联系财务部

 

学校财务部受理人民币现金支付业务。但是，
安全起见，不建议以现金形式缴纳学费。如需
使用现金缴纳学费，请务必提前联系学校财务
部进行预约。

Email: fad.YCISBJ@ycis.com

�

HANG SENG BANK (CHINA) LIMITED BEIJING BRANCH  / 恒生银行（中国）有限公司北京分行

Cash payment is accepted by the Cashier at the 
School Finance Department. However, for safety 
reasons, cash payment is NOT recommended. 
Please schedule an appointment with the Finance 
Department in advance if you wish to pay by this 
method.

HASECNSHBEJ

YEW CHUNG INTL SCHOOL OF BEIJING

HANG SENG BANK (CHINA) LIMITED BEIJING BRANCH

UNIT 901-904,9/F FORTUNE FINANCIAL CENTER, 5 DONG SAN HUAN MID ROAD
CHAOYANG DISTRICT, BEIJING, CHINA 

HASECNSHBEJ

家长可以选择到校刷卡支付，包括使用信用卡和借
记卡。使用刷卡付费可能产生额外银行手续费, 该手
续费由付款人自行承担。

家长亦可以通过友付终端或微信支付。详细信
息请您联系学校财务部。

Should you require assistance, please contact the Finance Department.

Tel: (8610) 8585 1858

Our office hours are from 07:30 to 17:00, Monday to Friday.

办公时间7:30 - 17:00，周一至周五。

Online PaymentCredit Card/Debit Card PaymentsCash Payments(RMB only)

Payments can also be made via YooPay
and WeChat at school. Please contact the
School Accounts Division for more information.

Note: The exchange rate from USD or other currencies to RMB is based on the rate published by the State Administration of Foreign 
Exchange on the remittance date.  Please contact the School Finance Department to verify the rate before processing the payment.

Credit/Debit card payments made in person are 
acceptable methods of payment. Additional bank 
service charges may apply. The additional bank 
service charges shall be borne by the payer.

2025-2026
ADMISSIONS 新生

METHODS OF PAYMENT

BANK REMITTANCE / 银行汇款

Please note your invoice number/student reference number on the transfer deposit slip.

请您务必在汇款单上备注账单号或学生学号。

RMB PAYMENTS / 人民币(¥)

Account Name / 转账账户名

Account Number / 人民币账户号

Bank Name & Branch / 银行与分行名称

Address / 银行地址

Swift Code / 银行国际代码

 Account Name / 转账账户名

Account Number / 人民币账户号

Bank Name & Branch / 银行与分行名称

Address / 银行地址

Swift Code / 银行国际代码

USD PAYMENTS / 美金($)

信用卡/借记卡交款



CANCELLATION OF NEW
APPLICATION PROCEDURE

取消新生入学申请的程序

 

通知申请取消入学 少于开学日前60天 少于开学日前30天

�

本文件仅为北京耀中《25/26学年学费计划和退款政策》的简化版。如需了解更多详细信息,
请参阅学校网站www.ycis-bj.com上公布的《25/26学年学费计划和退款政策》。

This document is the shortened version of the 25/26 YClS Beijing Fee Schedule and Refund Policy. For more details, please refer to 
the 25/26 Fee Schedule and Refund Policy available on our school website, www.ycis-bj.com 

Notice of Cancellation
Less than 60 days

prior to the start date
Less than 30 days

prior to the start date

Please Note: For new students, a Cancellation Surcharge of RMB10,000 will be applied if students subsequently 
decide not to attend as scheduled before or after enrollment in the same school year.
请注意：与此同时，就读保证金的一半，即一万元人民币将被扣除作为取消入学通知金。

2025-2026
ADMISSIONS 新生

Cancellation of New Application and Refund Policy 
取消新生入学申请及相关退费政策

In the unlikely event that an applicant needs to withdraw their application from the school after the acceptance of the Offer of Placement and after the payment of 
the accompanying Deposit and/or Tuition Fees, refund of fees will be based on the withdrawal notice date. Please refer to the table below for more information.
如果新生家长或监护人在签署《录取通知书》并支付了就读保证金或学费后提出取消新生的入学申请，学校将按照提交上述申请的日期退还部分已缴纳
的学费，具体比例请参照以下政策：

1) An official notice of intent to withdraw an application together with a supporting statement must be submitted in writing to the Marketing & Admissions Manager   
in order for the school to process any refunds that may apply.
2) Refund calculations will be made accordingly, as commitments would have already been made by the school that would have an indirect financial impact on 
implementing changes in staffing, scheduling, equipment purchases and other arrangements.  

1）如决定取消新生入学申请，请通过书面形式向学校招生部经理正式提交申请。在收到正式申请后，学校招生部将根据政策跟进处理取消和退款事宜。
2）学校将根据以下政策扣除一定比例的费用，用于补偿学校预先投入的人力成本、时间、学习用品等费用，以及有可能造成的学位空缺情况。

Tuition/Bus Fees
学费/校车费

80% Refund
退还 80%

70% Refund
退还 70%

50% Refund
退还 50%

90 days or less
prior to the start date

开学日前90天或少于90天


